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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

időpontja: 2017. október 24. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2017/8 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
 
 
Sági Mihály elnök: Megállapítom, hogy a három fős tagságból két fő jelenlétével 
határozatképesek vagyunk, ezennel a bizottsági ülést megkezdjük. Üdvözlöm a polgármester urat, 
jegyző urat. Van-e valakinek a napirendi pontokhoz hozzáfűznivalója?  
 
Máté Gábor polgármester: Nekem van. Az anyagot így összességében én is ma délelőtt tudtam 
átnézni, ennek következtében jött az, hogy még csiszoltunk ezen az Értéktár Bizottsági dolgon. 
Több helyen hozzá kellett nyúlni, hogy értelmes legyenek a dolgok. Nekem kerülte el a 
figyelmemet, hogy ugyan kiküldtem nektek ötödikén vagy hatodikán a DÉMÁSZ közvilágításos 
szerződés tervezetet, meg az információkat és elfelejtettük beleírni a napirendbe. Ezt most azt 
javaslom, hogy tizedik napirendi pontként kerüljön bele és ki is küldtük ismét a DÉMÁSZ-os 
anyagot. Én is egyeztettem a DÉMÁSZ-szal ez ügyben majd tudok hozzá információt mondani. Ez a 
javaslatom lesz a testületi ülésen meg most is, hogy a tizedik napirendi pontban tárgyaljuk ezt.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor aki ezzel a kiegészítéssel elfogadja a napirendi pontokat, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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60/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) A Pusztaszer Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatának meghatározása 
2.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
3.) Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
4.) Rendelet-alkotás a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos kötelező közszolgáltatásról szóló 

8/2015.(VI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
5.) A pusztaszeri hulladékudvar és gyűjtősziget üzemeltetésére vonatkozó szerződés közös 

megegyezéssel történő megszüntetése 
6.) Bérleti szerződés a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft-vel 
7.) Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi belső ellenőrzési feladatainak 

ellátására 
8.) Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi ellenőrzési programjának és a 2018. évi ellenőrzési 

terv időrendi táblázatának elfogadása 
9.) Tájékoztatás a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEHOP-3.2.1-15-2016-00006 

sz. pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához 
szükséges hitelszerződés megkötéséről, döntés a kezességvállalási díj fizetési szerződések 
elfogadásáról 

10.) Közvilágításra vonatkozó szerződés a DÉMÁSZ Zrt-vel 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
1. napirendi pont: A Pusztaszer Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatának 
meghatározása 
 
Sági Mihály elnök: Gábor, kérdeznélek továbbra is a napirendek alapján, hogy ez az értéktár 
most már így elfogadható, ahogy van? Nem olvastam az újat, a régit elolvastam. Azzal kezdtem 
Tibornak, hogy ezt nem értem.  
 
Máté Gábor polgármester: Én sem értettem azért kezdtünk neki újra, ezt már átírtuk. Csak az 
első pont volt olyan, ami a megyei értéktár funkcióit írta inkább le és ebből kivettük, ami arra 
vonatkozik illetve átírtuk olyan formában, hogy ez a települési értéktárra vonatkozóan legyen 
ahhoz hasonlóan. Nem kizárja azt, hogy majd mikor a bizottság tényleg funkcionálni kezd, 
lemegyünk a megyei szervezővel is egy személyes kontaktot alakítani, hogy akkor közben esetleg 
ne jönne még be valami ebbe a rendszerbe. Mi éppen csak képben vagyunk, de a gyakorlatát 
annyira nem látjuk. Majd lehet, hogy közben még jönnek olyan ötletek, amiket át kell rajta vezetni. 
Ez kiindulásnak szerintem jó lesz. az első szakasz első bekezdésének az a, b, c pontjaihoz nyúltunk 
alapvetően hozzá és a többieken finoman igazítottunk hozzá. már volt ugyan igazítás rajta, de még 
végig néztük például azt, hogy ne negyedévente, hanem félévente üljön össze, bőven elég 
félévente összeülni egy települési bizottságnak. Arról nem beszélve, hogy az Alapítvány 
ugyanakkor ülhet össze és akkor összevonja a kettőt, egy kalap alatt meg tudják csinálni. Azt 
tudom még hozzátenni, hogy beszéltem minden új taggal, az alapítvány tagokkal, mindenki 
készségesen áll a munka elé.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Elfogadásra javasoljuk a napirendi pontot. Aki ezzel 
egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
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0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
61/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Pusztaszer Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatának meghatározása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Települési Értéktár Bizottság Működési Szabályzatát a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről 
szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi 
költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet módosításáról. Van-e hozzáfűznivaló?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, olyan kérése van Heninek, hogy informálisan egy olyan 
megállapodást tettünk, vagy olyan iránymutatást, hogy legyünk óvatosak egyelőre a Pusztabíró 
házának a költségvetésbe való beépítésével, mert egyelőre tisztán kellene látnunk, hogy melyik 
önkormányzati TOP-os pályázat az, amihez esetleg hozzá kell tennünk. Én azt gondolom, 
maradjon, így ahogy most van.  
 
Sági Mihály képviselő: Nekem az a véleményem, hogy ha már egyszer kivettük onnan a 
tartalékalapból, akkor ne rakjuk vissza. A képviselő-testület dönthet úgy bármikor, hogy nem oda, 
de vissza ne tegyük.  
 
Máté Gábor polgármester: Köszönöm, hogy így gondolja a bizottság is.  
 
Sági Mihály elnök: Kérdése van-e valakinek ehhez? Nincs, akkor elfogadásra javasolja a bizottság 
a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
62/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 2/2017.(III.16.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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3. napirendi pont: Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag 
juttatásáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Megjött az ezzel kapcsolatos határozat, 95 m3 tűzifa az, amit föl 
tudunk használni, puhafa, saját szállítással kell megoldani. végül közösen döntöttünk a puhafa 
mellett, mert bizonytalan volt, hogy keményfa lesz-e egyáltalán. Nagy változás nincs a tavalyi 
rendszerhez képest. Amikor bejönnek az igények, és lesz egy elképzelés, akkor informálisan meg 
fogjuk beszélni. Összeülünk azzal, aki megfelelő információhoz szeretne jutni ebben, vagy segíteni 
és én azt gondolom, fogom is kérni a segítségét minimum a bizottságnak. Van az embernek egy 
gondolata, de tapasztalatuk azt, hogy sok szem többet lát alapon több szempontot tudunk akkor 
megnézni. Bár itt a polgármesternek utalja, ezt a feladatot természetesen a testületet szeretném 
ebben a döntésben megkérdezni.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Én azt gondolom, hogy mondhatni egy bevett gyakorlat, 
hogy polgármester úr megtárgyalja a bizottsággal. Elfogadásra javasolja a bizottság.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A november 20-ai határidő jó lesz, ami benne van?  
 
Máté Gábor polgármester: Jó lesz, én azt gondolom, mire kihirdetjük. Lehet 15-e is, de az nem 
hétfő, ezért csúszott 20-ra és nem akartam túl közeli időpontot sem. Egy héttel hozhatjuk előrébb, 
a 20-a helyett 13-a legyen.  
 
Sági Mihály elnök: Lesz akkorra fa?  
 
Máté Gábor polgármester: Lehet addig fa, de a döntést meg kell hozni. Ha meg van, a döntés a 
fa utána azonnal itt van. Holnap a testületi ülésen fölvetjük akkor, hogy melyik dátum legyen.  
Nekünk jobb, ha 13-a lesz az ügyintézés miatt, több időnk lesz az ügyintézésre, kiszállításra több 
idő lesz, kicsit szorosabb lesz azoknak, akik kérvényezik, de szerintem látva azt, hogy már többen 
érdeklődtek, el tudom képzelni, hogy két hét alatt le fogják rendezni a dolgot.  
 
Sági Mihály elnök: Én azt mondom, hogy a bizottság kéri a képviselő-testületet, hogy a 
határidőben, 13-a vagy 20-a döntsön. Aki így elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
63/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a szociális célú 
tüzelőanyag juttatásáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja 
azzal a külön felhívással, hogy a kérelmek beadási határidejeként november 13-át vagy november 
20-át határozza meg. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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4. napirendi pont: Rendelet-alkotás a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos kötelező 
közszolgáltatásról szóló 8/2015.(VI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, rendelet-alkotás a települési szilárd hulladékkal 
kapcsolatos kötelező közszolgáltatásról szóló 8/2015.(VI.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. Ha jól értem én, akkor megszüntettünk minden kedvezményt és nincs tovább?  
 
Máté Gábor polgármester: Eddig sem működött a kedvezmény, azt láttuk, nem működött ez a 
dolog, akkor ne legyen benne. Van más eszközünk arra, hogy támogassuk azt, aki igényli, 
települési támogatással. Azt mondom, hogy aki kedvezményt akar, tegyen érte valamit. Eddig sem 
kötöttük életkorhoz, kérvényhez kötöttük, nem jöttek kérni, egy vagy kettő volt, de azok 
sincsenek.  
 
Sági Mihály elnök: Én magamban azt gondoltam, hogy támogatom ezt az előterjesztést, mert 
vannak nagyon sokan, akik kapnak lakhatási célú támogatást. Aki így elfogadásra javasolja a 
rendelet-tervezetet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
64/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos kötelező közszolgáltatásról 

szóló 8/2015.(VI.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a települési szilárd 
hulladékkal kapcsolatos kötelező közszolgáltatásról szóló 8/2015.(VI.25.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: A pusztaszeri hulladékudvar és gyűjtősziget üzemeltetésére vonatkozó 
szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetése 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, a pusztaszeri hulladékudvar és gyűjtősziget 
üzemeltetésére vonatkozó szerződés közös megegyezéssel történő megszüntetése. Ehhez 
szeretnék kérni kiegészítést.  
 
Máté Gábor polgármester: Megváltozott a neve a cégnek, és ezt kell nekünk valószínűleg 
átvezetni, ahhoz viszont meg kellett szüntetni a régivel a közszolgáltatási szerződést, most egy 
kalap alá kerülünk.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: A Szegedi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-vel volt szerződés a 
hulladékudvar meg a gyűjtőszigetnek az üzemeltetésére, de időközben a Környezetgazdálkodási 
Nonprofit Kft-t is átszervezték, részben jogutódja ennek a Szegedi Hulladékgazdálkodási Nonprofit 
Kft., akivel most kötöttünk szerződést. Abban a szerződésben már benne van az, hogy a 
hulladékudvart meg a hulladékgyűjtő szigetet is működtetik. A Környezetgazdálkodási Nonprofit 
Kft-nek a jogutódjaként a Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft-vel létező, csak erre a két 
objektumra vonatkozó szerződést meg kellene szüntetni.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm. A bizottság elfogadásra javasolja. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
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A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
65/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: A pusztaszeri hulladékudvar és gyűjtősziget üzemeltetésére vonatkozó szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetése 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a pusztaszeri 
hulladékudvar és gyűjtősziget üzemeltetésére vonatkozó szerződés közös megegyezéssel történő 
megszüntetését a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
6. napirendi pont: Bérleti szerződés a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft-vel 
 
Sági Mihály elnök: Hatodik napirendi pont, bérleti szerződés a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft-
vel. leveleztünk is ezzel kapcsolatban, nagyon sajnálom, hogy a falu központjába kerül, de ha 
nekik ott jó, akkor legyen.  
 
Máté Gábor polgármester: Gondoljuk át, hogy ez az ingatlan 1156 m2, ne a 150 m2 legyen 
benne a terület meghatározásba, hanem a teljes ingatlan. Vessük föl nekik, hogy mi lenne, ha az 
egész ingatlant megkapják ezért az összegért. Én fölvetem a szerződésbe ezt a dolgot, hogy nem 
tudjuk értelmezni a 150 m2-t, ott van az egész terület, ezért a pénzért nyugodtan használhatják. 
Annyit még ehhez, hogy annak utánanéztem, hogy ez egy nettó ár, nincs áfa köztelezettségünk, 
azt meg kell nézni, mert a bevételtől függ az áfa kötelezettségünk. Én egyeztettem a Heniékkkel, 
meg a Palival, hogy ez az 500 ezer forint nem fog határátlépést eredményezni, messze vagyunk 
tőle.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor mi lesz, mert erre nem találtam semmit, ha 2029-ben azután meg 
megint meghosszabbítják, és ha azt mondják, hogy nem kell, akkor örökre itt marad Pusztaszeren?  
 
Máté Gábor polgármester: Nem, akkor köteles elvinni.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Aki javasolja ennek a szerződésnek az elfogadását, kérem, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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66/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Bérleti szerződés a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft-vel 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a bérleti szerződés 
megkötését a DIGI Távközlési és Szolgáltató Kft-vel a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
7. napirendi pont: Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi 
belső ellenőrzési feladatainak ellátására 
 
Sági Mihály elnök: Hetedik napirendi pont, megbízási szerződés Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2018. évi belső ellenőrzési feladatainak ellátására.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Éves visszatérő történet, a Juhász Lejlával mindig ezt meg kell 
kötnünk.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor ezt elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
67/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Megbízási szerződés Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi belső ellenőrzési 

feladatainak ellátására 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a megbízási 
szerződés megkötését Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi belső ellenőrzési feladatainak 
ellátására a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
8. napirendi pont: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi ellenőrzési programjának 
és a 2018. évi ellenőrzési terv időrendi táblázatának elfogadása 
 
Sági Mihály elnök: Nyolcadik napirendi pont, Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi 
ellenőrzési programjának és a 2018. évi ellenőrzési terv időrendi táblázatának elfogadása. 
Szorosan kapcsolódik az előző napirendi ponthoz, így ezt is elfogadásra javasolja a bizottság. Aki 
ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
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2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
68/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Pusztaszer Községi Önkormányzat 2018. évi ellenőrzési programjának és a 2018. évi 

ellenőrzési terv időrendi táblázatának elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága Pusztaszer Községi 
Önkormányzat 2018. évi ellenőrzési programját és a 2018. évi ellenőrzési terv időrendi táblázatát a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
9. napirendi pont: Tájékoztatás a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás 
KEHOP-3.2.1-15-2016-00006 sz. pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA 
fizetési kötelezettség finanszírozásához szükséges hitelszerződés megkötéséről, döntés 
a kezességvállalási díj fizetési szerződések elfogadásáról 
 
Sági Mihály elnök: Kilencedik napirendi pont, tájékoztatás a Dél-alföldi Térségi 
Hulladékgazdálkodási Társulás KEHOP-3.2.1-15-2016-00006 sz. pályázatának megvalósítása során 
felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához szükséges hitelszerződés megkötéséről, 
döntés a kezességvállalási díj fizetési szerződések elfogadásáról.  
 
Máté Gábor polgármester: Ilyen döntés hoztunk már egyszer, két éve, a másik pályázattal 
kapcsolatban. Olyan szempontból készültem erre a dologra, hogy ha tudni akarjuk, hogy mit fed ez 
a 6 millió 167 ezer 333 forint, ami itt van, akkor el tudom mondani. A mi esetünkben tartalmaz 
337 darab csomagolóanyag kukát, amit a háztartásokhoz helyeznének ki. Van négy darab 
szigethez való 1100 literes gyűjtőedény, amit Munkástelepre akarunk kihelyezni. Van még benne 
egy darab konténer, újra használati konténer, a hulladékudvarba helyeznének ki egy olyan 
konténert, amibe olyan jellegű használható bútorok, eszközök vannak, ami valakinek itt nem kell, 
lomtalanításba esetleg kidobná, de úgy érzi, hogy szétzúzzák ahhoz értékesebb dolog. kirakja ebbe 
az újra használati konténerbe, és akinek erre szüksége van az meg elviheti. Van benne öt darab 
háromlábú, ilyen mobil zsákos szemetes, amiket a rendezvényeinknél használhatók lesznek. 
Szerettünk volna öt darab PET palackzúzó gépet, de azt nem engedték. Ezt képviseli a pályázatban 
Pusztaszer, jelentéktelen összegről beszélünk, azt hiszem, 6 ezer forintról kell kezességet 
vállalnunk.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Ezért a kezességvállalási díjért cserébe mi a teljes tartozásra vállalunk 
kezességet, aminek mondjuk elhanyagolható az esélye, hogy rajtunk vasalnák be, ha valaki 
mondjuk, nem fizet.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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69/2017.(X.24.)EB. határozat 
 
Tárgy: Tájékoztatás a Dél-alföldi Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEHOP-3.2.1-15-2016-

00006 sz. pályázatának megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség 
finanszírozásához szükséges hitelszerződés megkötéséről, döntés a kezességvállalási díj 
fizetési szerződések elfogadásáról 

 
H A T Á R O Z A T  

 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Dél-alföldi 
Térségi Hulladékgazdálkodási Társulás KEHOP-3.2.1-15-2016-00006 sz. pályázatának 
megvalósítása során felmerülő ÁFA fizetési kötelezettség finanszírozásához szükséges 
hitelszerződés megkötéséről szóló tájékoztatást és a döntést a kezességvállalási díj fizetési 
szerződések elfogadásáról a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
10. napirendi pont: Közvilágításra vonatkozó szerződés a DÉMÁSZ Zrt-vel 
 
Sági Mihály elnök: Tízedik napirendi pont, a Démász.  
 
Máté Gábor polgármester: A DÉMÁSZ-nál most a hónap végére letelik a közvilágítási 
szerződésünk, ami tartalmazta 2002-től indulóan a korszerűsítését a világító testeknek. Akkor ezt 
elkészítették, annak a különbségét ráosztották 15 évre és 15 év alatt a kamataival, minden féle 
pénzügyi tranzakciókkal ránk mérték ezt a költséget 15 év alatt. Ettől mindig meg akartam 
szabadulni, de az idő megoldotta ezt a dolgot, jelentős költség kiesés lesz ilyen alapon. Kevesebb 
költséggel fog járni, mert ez a rész már nem fog minket terhelni. Viszont az egész rendszernek a 
fogyasztása továbbra is kiszámlázásra kerül. Ez úgy bonyolódik, hogy nem mérőóra méri a mai nap 
a közvilágításnak az energia fogyasztását, hanem tíz naponként van beállítva a bekapcsolási és 
kikapcsolási időpont. Nem is szürkületi kapcsoló kapcsolja a világítást, hanem tíz napos etapokba 
meg van a napfelkelte, napnyugtához igazítva előre be van határolva, hogy hány óra hány perckor 
kapcsol be és hány óra hány perckor kapcsol ki. Meg van az, hogy mennyi a világító testeknek a 
teljesítménye, és ebből kiszámítható a fizetendő összeget. ez fölött van karbantartási kötelezettség 
is, mert ezeket időnként cserélni kell, és erre van az a havi 63 ezer forintos díj, amit kalkuláltak. 
Ami azt jelenti, hogy ezért az összegért karbantartják a dolgokat. Azt mondta a szakember, ha 
30% fölé megy, a dolog akkor viszont már ki kell nekünk fizetni ezeknek a költségét. Csak 
bizonyos korlátokon belül működik. Kérdeztem, hogy mi van akkor, ha mi azt mondjuk, hogy nem 
akarunk négy évre szerződni, hanem kettőre, akkor más lesz ez a 63 ezer forint plus áfa összege. 
Akkor az újra kell nekik kalkulálni. Minden ugyanúgy működne, mint eddig működött, nincs benne 
semmilyen költségemelés, hanem ezeket a dolgokat eddig is fizettük. Annyi a különbség, hogy ez a 
beruházási összeg lejön már ebből a rendszerből. az van, hogy az utolsó nagy csoportos 
karbantartás egy évvel ezelőtt volt. Kicsi az esély arra, hogy most két-három éven belül ilyen 
nagyobb akció legyen. Nekik azért jó a négy év, ha ilyen nagyobb karbantartás, ami nagyobb 
terhet jelent az önkormányzatnak akkor szét tudják osztani hosszabb távra. Én azt mondom 
számolva azzal, hogy egy éve volt egy ilyen nagy karbantartás, jó esély van rá, hogy nem jövőre 
kell nekiesni, szerintem megkockáztathatjuk a négy évet az olcsóbb költségek fejében. Mondtam 
neki, hogy én azt tudnám elképzelni, ha este 11 óra után minden második lámpa lekapcsolna, vagy 
ami még ennél is jobb, minden lámpa lekapcsol, csak akkor kapcsol föl, amikor valaki jár az utcán 
és csak az az utcaszakasz ahol éppen jár, mondjuk 200 m vonalon. Nyilván nekik nem érdekük, 
hogy így legyen, mert jelentősen kisebb fogyasztást eredményezne meg jelentős átépítést is 
igényelne. Ez a rendszer pillanatnyilag nem felkészíthető. Igazából én azt gondoltam úgy a 
fényszennyezés, mint az energia fogyasztás szempontjából ezek a mozgásérzékelős szakaszos 
világítások jelentősen tudnák csökkenteni a költségeket. Azt is mondta, hogy most át fognak állni 
mérős rendszerre. Ennyit tudok elmondani ehhez a dologhoz.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Biztos, hogy az önkormányzatnak is lehetősége van, 
engem mindig keresnek különböző energiaszolgáltatók, hogy váltsak, mert olcsóbb lesz. Jöhetnek 
itt különböző szolgáltatók bizonyos, díjak ugyanakkorák, veszteséggel senki nem akar dolgozni. 
Elfogadásra javasolja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 










